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ABSTRACT 

Prophetic Biography (sīrah) is one of the core subject learned by the children in Negeri 

Sembilan’s KAFA class. The syllabus must be analysed to ensure the authenticity of 

facts mentioned, especially which related to the prophet sayings and deeds. Any weak 

or fabricated facts in the syllabus might contribute to the misunderstanding in the 

religion. This study aims to discuss the authenticity of facts related to ḥadīths used in 

the Prophet Background (al-Sīrah al-Nabawiyyah) subject for KAFA in Negeri 

Sembilan. Besides, this study also will analyze in-depth the reason for the status of 

ḥadīths in the subject. The discussion will be carried by the method of referring to its 

original text in the Arabic language. This study will be conducted as a qualitative 

method in the form of document analysis. From a total of 55 ḥadīths analysed, 29 ḥadīth 

are authentic, 16 ḥadīths are light weak, 7 ḥadīths are very weak and 3 ḥadīths are 

fabricated. The researcher hopes the outcome of the research may benefit all in the 

understanding of the Prophet's background and delivering it to Muslim students in 

KAFA class of Negeri Sembilan. 
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 صالملخ  

سة الإبتدائية للمدر لدى الطلاب تعلّم عليها التي الأساسية السيرة النبوية إحدى من المادة كان 
تأكد صحّة المخطط الدراسي لأجل درس ييحتاج أن . ( نجري سمبيلنKAFA) الدينية

أي ضعيف أو موضوع الحديث يدلّ على الحقائق، خصوصا ما يتعلق بالحديث الشريف. 
تكشف هذه الدراسة إلى صحة الحقائق أو المعلومات التي تتعلق التساهم في الإسلام. 

ن السيرة لهذا برنامج تحسين القرآن وفرض العيبالسيرة النبوية مما تدرس في مقررات مادة 
(KAFA للمدرسة الإبتدائية الدينية نجري سمبيلن. إضافة إلى ذلك، تركز هذه الدراسة )

على تحليل عميق عن الأسباب في وضع الأحاديث المتعلقة بسيرة نبوية مما تستخدم في 
ص الأصلية من كتب هذه المادة. يجري هذا النقاش إلى استخدام دراسة تحليل النصو 

الأحاديث مما متونها تكتب فيها باللغة العربية. وكذلك، تقوم هذه الدراسة باستخدام الدراسة 
ي هالكيفية وهي منهج تحليل النص أو المحتوى. لذا، النتائج التي توصلت إليها الدراسة 

أحاديث  3أحاديث ضعيفة جدا و  7أحاديث ضعيفة،  61أحاديث صحيحة،  55
يرجو الباحث أن هذه الدراسة، سوف يستفيد الناس من استيعاب السيرة النبوية  .موضوعة

والقدرة على تقديمها للطلاب المبتدئين بالحقائق الصحيحة في برنامج تحسين القرآن وفرض 
  ( للمدرسة الإبتدائية الدينية نجري سمبيلن.KAFAالعين )
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ABSTRAK 

Sīrah ialah salah satu subjek wajb yang diajar kepada kanak-kanak di Kelas KAFA di 

Negeri Sembilan. Silibus yang diajar perlu dikaji untuk memastikan kesahihan fakta 

yang disebut, terutamanya yang melibatkan kata-kata dan perbuatan Nabi Muhammad 

 Sebarang fakta yang lemah dan palsu di dalam silibus boleh menyumbang kepada .صلى الله عليه وسلم

salah faham terhadap agama itu sendiri. Kajian ini bertujuan untuk membincangkan 

keaslian fakta yang berkaitan dengan biografi Nabi Muḥammad صلى الله عليه وسلم yang dibicangkan 

dalam silibus subjek Sīrah bagi KAFA Negeri Sembilan. Selain itu, kajian ini juga akan 

menganalisis secara mendalam alasan untuk status ḥadīth yang berkaitan dengan fakta 

biografi yang disebutkan dalam silibus tersebut. Perbincangan tersebut dilakukan 

dengan kaedah merujuk kepada teks asal ḥadīth tersebut, iaitu dalam Bahasa Arab. 

Kajian ini juga akan dijalankan dengan menggunakan kaedah kualitatif, iaitu dalam 

bentuk analisis dokumen. Daripada 55 hadth yang dikaji, 29 ḥadīth adalah sahih, 16 

ḥadīth adalah ḍa’if ringan, 7 ḥadīth adalah ḍa’if berat dan 3 ḥadīth adalah palsu. 

Pengkaji berharap hasil kajian ini dapat memberi manfaat kepada semua dalam 

memahami latar belakang Nabi dan mampu menyampaikan fakta yang ṣaḥīḥ kepada 

pelajar Muslim di KAFA Negeri Sembilan. 
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